
Or.0052/7/08 

R  A  D  A      G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł    N r  X V III / 0 8
Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 30 grudnia  2008 r.

Protokół zawiera: 
1. Uchwałę Nr XVIII/110/08 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  
                                                Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
                                                na 2009 rok .
2. Uchwałę Nr XVIII/111/08 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
                                               Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok .  
3. Uchwałę Nr XVIII/112/08 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 
                                               Szczutowo z organizacjami pozarządowymi na rok 2009” .
4. Uchwałę Nr XVIII/113/08 w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania 
                                                nauczycieli na 2009 rok , zatrudnionych w szkołach 
                                                prowadzonych przez Gminę Szczutowo . 
5. Uchwałę Nr XVIII/114/08 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania
                                               Problemów Społecznych Gminy Szczutowo na lata 2007-
                                               2013 . 
6. Uchwałę Nr XVIII/115/08 zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia 
                                               Gminy do Stowarzyszenia pod nazwą Lokalna Grupa 
                                               Działania „Sierpeckie  Partnerstwo” .
7. Uchwałę Nr XVIII/116/08 w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej
                                                nieruchomości . 
8. Uchwałę Nr XVIII/117/08  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg
                                                gminnych . 
9. Uchwałę Nr XVIII/118/08  w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczutowo 
                                                na rok 2009 . 
10.Uchwałę Nr XVIII/119/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2008 .
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P R O T O K Ó  Ł  N r X V III/ 0 8
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 30 grudnia  2008 roku
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokółowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady i Kancelarii . 

                                                              Sesję rozpoczęto o godz.10.10 
                                                              Zakończono o godz. 14,50
                                                              Stan radnych      -        15 
                                                              Obecnych           -        11 
                                                              Nieobecnych      -          4 
                                                              Procent frekwencji   -  73 
Obecność  radnych   i  zaproszonych  gości  przedstawia  załączona  do  protokołu  lista
obecności .  
Udział również wzięli : Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński, Skarbnik Gminy – Pani
Anna Jeżewska, Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski .

Porządek  obrad  :

1. Otwarcie ,stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad XVIII Sesji Rady
    Gminy  Szczutowo.    
2. Przyjęcie protokółu z XVI i XVII Sesji Rady Gminy .
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVI Sesji Rady Gminy Szczutowo  
    oraz działalności Wójta w okresie między sesjami .
4. Składanie interpelacji i wniosków .
5. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
   Alkoholowych na rok 2009 .
6. Uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009 . 
7. Uchwalenie Programu Współpracy Gminy Szczutowo z Organizacjami   
    Pozarządowymi w roku  2009 .
8. Uchwalenie Regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2009 . 
9. Uchwalenie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 
    2007-2013  .
10.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy do 
     Stowarzyszenia pod nazwą Lokalna Grupa Działania ”Sierpeckie Partnerstwo”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki w Słupi.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze kategorii drogi gminnej .
13. Informacja o stanie mienia komunalnego .
14. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2009 .
15. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2009 rok .
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2008.
17. Sprawy różne .     
18. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wnioski . 
19. Zakończenie obrad XVIII  Sesji Rady Gminy Szczutowo . 
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P R Z E B I E G :

Do punktu 1 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia XVIII Sesji
Rady Gminy Szczutowo. Następnie przywitał przybyłych na sesję: radnych, sołtysów,
zaproszonych gości oraz pracowników samorządowych .
Na podstawie listy obecności stwierdził ,że Rada jest prawomocna do podejmowania
uchwał .
Następnie  odczytał  wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany w porządku obrad :
- wykreślenie pkt Przyjęcie  Planów Odnowy Miejscowości . 
-  wprowadzenie   punktu  pod  nazwą  „  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie przystąpienia Gminy do Stowarzyszenia pod nazwą Lokalna Grupa Działania”
Sierpeckie Partnerstwo” .
Wobec braku uwag do  wniosku o zmianę w porządku obrad Przewodniczący Rady –
Pan  Zbigniew  Kopciński  poddał  pod  głosowanie  proponowany  porządek  obrad  z
uwzględnieniem wniosku Wójta Gminy .
Na stan radnych 15 ,obecnych  i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” przyjęciem porządku obrad XVIII Sesji z uwzględnieniem wniosku  głosowało- 11
radnych .
„Przeciw” –  0  .
„Wstrzymało się od głosu ” - 0   .
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad XVIII Sesji Rady Gminy z uwzględnieniem
zmian .
 
Do punktu 2 porządku obrad : 
Protokóły z XVI i XVII  Sesji Rady Gminy Szczutowo były wyłożone do wglądu w
Biurze Rady w okresie między sesjami i przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu z XVI i XVII(uroczystej)  Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
„Za” przyjęciem protokołów głosowało – 11 radnych . 
„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokóły  z XVI i XVII  Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Do punktu 3 porządku obrad :
Sprawozdanie z realizacji  uchwał podjętych na XVI  Sesji  Rady Gminy przedstawił
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński .
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Dalej złożył informację o działalności między sesjami :
- 11.11.2008 r. Święto Niepodległości organizowane przez Gimnazjum w Szczutowie –
udział uczniów, chóru i orkiestry parafialnej .
-14.11.2008 r. przekazanie projektu budżetu gminy  na 2009 rok Przewodniczącemu
Rady i RIO .  
- 14.11.2008 r. spotkanie z Dyrektorami Szkół : 
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                -warsztaty dot. Programu Integracji Społecznej,
                - projekt budżetu na 2009 r. 
                - dowóz dzieci do szkół : wzajemne współdziałanie Dyrektorów – Inspektor   
                  ds. oświaty, opiekunki , kierowcy autobusów .  
- 14.11. 2008 r. – odbiór ulicy Słonecznej w Gójsku .
- 18.11.2008 r. przekazanie wniosku o środki  na budowę drogi Szczechowo- Białasy
(Rządowy Narodowy Program Odbudowy Dróg Lokalnych) .
- 20.11.2009 r. Generalna Dyrekcja Dróg – Główny projektant – spotkanie w sprawie
modernizacji drogi Nr 10 .Udział radnego , sołtysa .Uzgodnienia w sprawie zjazdów na
pola , przepusty, połączenie z ulicą Słoneczną w Gójsku . 
-21.11.2008  r.-  Płock  -Delegata  Urzędu  Wojewódzkiego  –  podpisanie  protokółu  z
kontroli Referatu Finansowego w zakresie „Realizacji planu dotacji w 2008 r”. Kontrola
wypadła bardzo dobrze ,bez zaleceń . 
-  22.11.2008  r.  –  Dziki  Bór  –  zebranie  mieszkańców  z  projektantem  -w  sprawie
projektu drogi Dziki Bór – Słupia . 
-24.11.2008  r.  –  spotkanie  z  Dyrektorami  Szkół:  zdobywanie  środków
pozabudżetowych,  realizacja  programu„Z nauką  Ścisłą  za  Pan Brat  „,budowa boisk
sportowych w Szczutowie , Program Integracji Społecznej ( szansa dla oświaty).
- 24.11.2008 r. w restauracji „Oaza” Całowani – spotkanie Lokalnej Grupy Działania
„Sierpeckie Partnerstwo” nt. wypracowania dalszej strategii rozwoju .
-25.11.2008 r. Starostwo Powiatowe  walne zgromadzenie przedstawicieli LOT .
-27.11.2008  r.  projektant  dostarczył  projekty  dot.  Planów  Odnowy  Miejscowości
Szczutowo i Gójsk . Odbędą się zebrania mieszkańców tych wsi . W związku z brakiem
ostatecznych dokumentów przyjęcie planów wykreślono  z porządku obrad sesji . Nabór
wniosków w m-cu lutym 2009 r.  
-  2.12.2008  r.  –  zabrano  3,8  tony  folii  .Ilość  ta  była  za  małą  aby  zorganizować
nieodpłatny odbiór . Trzeba było zapłacić za odbiór i składowanie .  Nie można  dalej
finansować wywozu indywidualnych odpadów z budżetu gminy .Należy szukać innych
rozwiązań .
-  4.12.2008  r.   –  rozgraniczenie  w  Szczutowie  drogi  p.poż.  .Nie  podpisano
rozgraniczenia ze względu na małą szerokość drogi . Szerokość drogi powinna być taka,
aby mógł  dojechać  do jeziora samochód strażacki.
     - przekazanie placu budowy pod budowę boiska w Szczutowie .
- 5.12.2008 r. narada Zarządu Powiatowego OSP nt. zebrań sprawozdawczych za rok   
  2008 .  
- 7.12.2008 r. – narada Zarządu Powiatowego OSP w Szczutowie .
- 9.12. 2008 r. – spotkanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Komisji dot.
  ustalenia porządku obrad sesji .  
-10.12.2008 r. spotkanie dot. lokalizacji miejsca przystanku w Blinnie.
  Nadmienił ,że dzisiaj odbywa się sprawa w Sądzie dot. zniszczenia przystanku w 
  Blinnie .  
- 11.12. 2008 r. przetarg na sprzedaż  dwóch działek w Gójsku .
       - udział w otwarciu boiska „Orlik” w Zawidzu.
       - wraz z Komendantem OSP uczestniczyli w spotkaniu Zarządu O/Pow.Zw.OSP
          RP wigilijnym i  kończącym rok 2008.
- 12.12.2008 r.- uroczysta Sesja Rady Gminy – udział Honorowego Obywatela Gminy
Szczutowo
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       - otwarcie wysypiska odpadów (azbest) – Urząd Miasta Sierpc z udziałem  
          Marszałka Województwa .
       - spotkanie opłatkowe - Starostwo Powiatowe,
       - spotkanie opłatkowe – koło Związku Emerytów i Rencistów w Gójsku ,
        - spotkanie opłatkowe – Policja Powiatowa w Sierpcu .
- 13.12.2008 r. – „Skansen” – spotkanie opłatkowe . 
-  15.12.2008  r.  –  Gozdowo  -Lokalna  Grupa  Działania  „Sierpeckie  Partnerstwo”  –
uchwalenie Lokalnej strategii Rozwoju , sprawy organizacyjne .
-  16.12.2008  r.  Szkoła  Podstawowa  w  Szczutowie  –  podsumowanie  wizytacji  z
Kuratorium , w tej sprawie odbędzie się narada z Dyrektorami Szkół .  
    -Komenda Hufca ZHP w Sierpcu – spotkanie wigilijne. 
- 18.12.2008 r. ZNP – uzgodnienia regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2009 .
     -spotkanie wigilijne – Koło Emerytów i Rencistów w Szczutowie ,
     -spotkanie w Urzędzie Miasta Rypin dot. realizacji programu „Z nauka ścisła za Pan
      Brat” udział Przewodniczącego Komisji Oświaty , Zdrowia, Wychowania 
      i Porządku Publicznego .
-19.11.2008 r. – Delegatura Urzędu Marszałkowskiego w Płocku –spotkanie kończące
rok  (wigilijne)  z  Marszałkiem  Województwa  Mazowieckiego  Panem  Adamem
Struzikiem . 
     -Klub AA – spotkanie wigilijne .
-23.11.2008  r.  Zarząd  Gminny  Zw  .OSP  RP  –  podsumowanie  roku  ,ustalenie
harmonogramu zebrań sprawozdawczych w OSP.
-29.11.2008 r.  –  Warszawa  PEFRON – podpisanie  umowy na  realizację  programu
„Uczeń na wsi” – 31.000 zł .Program realizowany przez GOPS  przez okres  trzech lat
Dot. uczniów  niepełnosprawnych  szkół podstawowych i gimnazjów . 
Dalej przedstawił następujące ogłoszenia : 
1/ Pismo zawierające ofertę na odbiór i utylizację padłych zwierząt w 2009 r. firmy
„Hetman”  .Sołtysi  otrzymali  oświadczenia  w  tej  sprawie  .  Nie  było  uwag  do
działalności  tej  firmy  w roku  2008  .  W przypadku  gdy  nie  będzie  uwag  ,  umowa
zostanie podpisana na rok 2009 . 
2/ Ośrodek Kształcenia Zawodowego w Sierpcu w dniach 7-8 01.2009 r.  przeprowadzi
szkolenie w zakresie stosowania środków ochrony roślin  . Sołtysi otrzymali ogłoszenia
w tej sprawie . 
3/ Prosił sołtysów o rozdanie otrzymanych  dokumentów „suszowych” mieszkańcom
swoich sołectw . 
4/  Apelował  ,  aby  nie  wydobywać   samowolnie  żwiru  ,  do  tego  wymagana   jest
koncesja . Poinformował o wysokościach kar za powyższe .
- Pan Mazurowski Józef poinformował ,że w dniu 11.12 2008 r. Pan Jakub Smólczyński
–  Prezes  ZGm ZOPS RP podczas  spotkania  wigilijnego ZOP ZOSP RP w Sierpcu
został  odznaczony  najwyższym  odznaczeniem  strażackim   ”Złotym  Znakiem
Związku”.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych informacji. Zostały przyjęte. 
 
Do punktu 4 porządku obrad : 
 Interpelacje złożyli : 
1/  radny  Pan  Andrzej  Fijałkowski  –  w  Wieloletnim  Planie  Inwestycyjnym  Gminy
Szczutowo  na  lata  2007-2013  zawarte  jest  zadanie  do  realizacji  w  roku  2009  p.n.
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”wymiana dachu na OSP w Podlesiu” , a w projekcie budżetu u gminy na rok 2009 nie
jest uwzględnione .
2/ radna – Pani Karolewska Danuta – podobna sytuacja jest z zadaniem „Modernizacja
budynku OSP w Gójsku „ – środki własne 10 tys. zł , której również nie ma w projekcie
budżetu na rok 2009 .Zaplanowano środki w wysokości 500 tys. zł w załączniku Nr 3
poz.11  na  wszystkie  wymienione  tam  zadania  w  ramach  realizacji  Planu  Odnowy
Miejscowości w Gójsku i w Szczutowie . 

Do punktu 5 i 6  porządku obrad : 
Sekretarz  Gminy  –  Pan Dariusz  Lazarowski  -  omówił  projekt  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych   i  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009 . Dalej przedstawił do projektu Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  2009  rok
następujące zmiany zaproponowane przez Komisje Rady Gminy : 
1. W dziale III Wynagrodzenie członków Komisji 
zamiast  kwoty  10.300  zł  zabezpieczającej  wypłatę  wynagrodzenia  ryczałtowego  w
kwocie  125  zł  brutto  miesięcznie  proponuje  się  kwotę  14.200  zł  zabezpieczającą
wynagrodzenie  w  wysokości  15  %  minimalnego  wynagrodzenia  za  pracę  brutto
miesięcznie , ustalonego na podstawie art.2 ust.4 ustawy z dnia 10 października 2002 r.
o minimalnym wynagrodzeniu za prace (Dz. U. Nr 200 poz.1679 – z późn. zm.)  celem
zabezpieczenia  środków  na  wynagrodzenia  w  wyższej  kwocie  ,  niezbędne  jest
przesunięcie  środków  z  innych  proponowanych  zadań  .Proponuje  się  wykreślić
poniższe zadania ujęte w projekcie uchwały : 
1) zadanie 7.3 Wycieczki turystyczno – krajoznawcze realizowane przez ZSO w Gójsku
w kwocie 2.000 zł , 
2)  zadanie  9.4  Wycieczki  edukacyjne  realizowane  przez  Szkołę  Podstawową  w
Szczutowie w kwocie 1.000 zł , 
2.Po dokonanych zmianach , w celu zrównoważenia wielkości planowanych wpływów i
wydatków kwotę 700 zł proponuje się rozdysponować w sposób następujący : 
1)  Zwiększyć  kwotę  dofinansowania  zadania  Nr  10.5  –  Dofinansowanie  zawodów
sportowych „Turniej o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy” – o kwotę 250 zł ,
2)  Zwiększyć  kwotę  dofinansowania  zadania  10.6  –  Dofinansowanie  zawodów
sportowych „Turniej o Puchar Wójta Gminy” o kwotę 250 zł .,
3) Zwiększyć kwotę dofinansowania zadania 9.2 – Festiwal Piosenki i Tańca Ludowego
– o kwotę 200 zł . 
Radni nie wnieśli uwag do projektu  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  na  2009  rok  jak  i  proponowanych  zmian  .
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski – odczytał projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady poddał ją pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 9 radnych .
„Przeciw” -  0  
„Wstrzymało się od głosu” -  - 2 radnych .
Rada  podjęła Uchwałę Nr XVIII/110/08 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie Gminnego
Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  rok  2009  ,  który  Przewodniczący  Rady
poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 9 radnych .
„ Przeciw”- - 
„Wstrzymało się od głosu” -2 .
Rada podjęła Uchwałę Nr XVIII/111/08 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 7 porządku obrad : 
Program Współpracy Gminy Szczutowo z Organizacjami Pozarządowymi w roku 2009
przedstawił Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski .
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego Programu . 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  przedstawił  projekt  uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 9 radnych . 
„Przeciw” - - 
„Wstrzymało się od głosu” - - 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XVIII/112/08  w  sprawie  przyjęcia
„Programu współpracy Gminy Szczutowo z organizacjami pozarządowymi na rok
2009 „. 
Uchwała wraz z załącznikami stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 8 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – poinformował ,że w wyniku uzgodnienia  ze
Związkiem  Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału  w  Sierpcu  proponuje  się
zmianę w projekcie uchwały polegającą na :
-zwiększeniu dodatku motywacyjnego dla nauczycieli z 4 % na 5 % .
-dodatku funkcyjnego z wysokości 50 zł do 60 zł .
Radni nie wnieśli uwag.
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu
wynagradzania  nauczycieli  na  2009  rok  ,  zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych
przez Gminę Szczutowo  wraz z proponowanymi zmianami .  
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .
„Przeciw” – 0   
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XVIII/113/08  w  sprawie  regulaminu
wynagradzania nauczycieli na rok 2009 , zatrudnionych w szkołach prowadzonych
przez Gminę Szczutowo. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
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Do punktu  9 porządku obrad : 
Wójt  Gminy  poinformował  ,że  obowiązek  przygotowania  i  realizowania  Strategii
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  powstał  na  mocy  nowelizacji  ustawy  o
pomocy  społecznej  .Do  współpracy  przy  tworzeniu  Strategii  poproszeni  zostali
przedstawiciele  wszystkich  grup  społeczeństwa  gminy  ,  ze  wskazaniem  osób
aktywnych  –  liderów  społeczności  lokalnej  .Uczestniczyli  :  przedstawiciele  Rady
Gminy, pracownicy Urzędu Gminy i GOPS , duchowieństwa, dyrektorzy i nauczyciele ,
młodzież , przedstawiciele OSP , służby zdrowia , emeryci , renciści itp.
Radni nie wnieśli uwag do projektu Strategii .
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski odczytał projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał  pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych.
„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych .
„Przeciw” – 0 
„Wstrzymało się od głosu”  - 0 
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XVIII/114/08 w sprawie przyjęcia Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Szczutowo na lata 2007-2013 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 10 porządku obrad : 
Wójt  Gminy  –  pan  Jakub  Smólczyński  poinformował,  że  projekt  uchwały
przygotowano  w  celu  dostosowania  zapisów  uchwały  do  zapisów  w  Krajowym
Rejestrze Sądowym oraz zapisów ustawy o wspieraniu rozwoju obszarów wiejskich z
udziałem  środków  Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów
Wiejskich . 
Zmiany polegają na :
1. w tytule wykreślono wyrazy ”pod nazwą”
2. w § 1 zwrot „Lokalnej Grupy” zmieniono na „ Stowarzyszenia Lokalna Grupa”, a
wyraz „ założyciela” wyrazem „zwyczajnego” 
3. w § 2 zwrot „Członków Lokalnej Grupy” zmieniono na „Stowarzyszenia Lokalna
Grupa”. 
Nie wniesiono uwag do proponowanego projektu uchwały . 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a Przewodniczący Rady – Pan
Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie.
Na stan 15 radnych ,obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .
„Przeciw” -  0 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XVIII/  115/08  zmieniająca  uchwałę  w
sprawie  przystąpienia  Gminy  do  Stowarzyszenia  pod  nazwą  Lokalna  Grupa
Działania ”Sierpeckie Partnerstwo”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
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Do punktu 11 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – w  projekcie uchwały proponuje się wyrazić
zgodę na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej położonej
w Słupi na rzecz właścicieli działki przylegającej  niezbędnej do poprawy warunków jej
zagospodarowania . Działka ta nie nadaje się do samodzielnego zagospodarowania . 
Przepisy prawa ( ustawa z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami)
pozwalają na sprzedaż bezprzetargową . 
W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały .
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .
„Przeciw” -  0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/116/08 w sprawie sprzedaży w drodze
bezprzetargowej nieruchomości . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 12 porządku obrad :
W punkcie tym Wójt Gminy  - Pan Jakub Smólczyński – przedstawił treść projektu
uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych . 
Poinformował  ,że  została  zaciągnięta  opinia  Zarządu  Powiatu  Sierpeckiego  w  tej
sprawie . Numery drogom gminnym nadaje Zarząd Województwa . 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady , a Przewodniczący Rady poddał
pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych . 
„Przeciw” -  0 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XVIII/117/08 w sprawie zaliczenia dróg do
kategorii dróg gminnych . 
Uchwała stanowi załącznik do protokóły . 

Do punktu 13 porządku obrad: 
Informację  o  stanie  mienia  komunalnego  przedstawił  Wójt  Gminy  –  Pan  Jakub
Smólczyński . 
Informacja stanowi załącznik do protokółu . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
informacji o stanie mienia komunalnego . 
„Za” przyjęciem głosowało – 11 radnych . 
„Przeciw” – 0 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 
Rada jednogłośnie przyjęła informację .
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Do punktu 14 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński na początku udzielił odpowiedzi na zgłoszone
interpelacje radnych dotyczące projektu budżety gminy na rok 2009 tj. 
-  Pani Karolewskiej Danuty – wyjaśnił ,że w projekcie budżetu  załączniku Nr 3 w poz.
11  zostało  umieszczone  zadanie  pod  pozycją  „Realizacja  Planów  Odnowy
Miejscowości w Szczutowie i w Gójsku”  w tym   renowacja  budynku komunalnego i
urządzenie otoczenia wokół obiektu „ .  Na to zadanie został już wykonany  projekt
techniczny .
- Pana Fijałkowskiego Andrzeja – potwierdził ,że w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym
Gminy Szczutowo na lata 2007-2013 zawarte jest zadanie „ Wymiana dachu na OSP w
Podlesiu” do realizacji w roku 2009 . Z braku środków nie wszystkie zadania dały się
umieścić  w  projekcie  budżetu.  Inwestycja  będzie  mogła  być  podjęta  gdy  uda  się
pozyskać pozabudżetowe środki na to zadanie .
Następnie  poinformował  ,że  planowane  dochody  budżetu  na  2009  rok  wynoszą
11.313.178 zł .  Wydatki 11.902.813 zł w tym na zadania inwestycyjne w wysokości
2.482.800 zł ( stanowią 20,9 % wydatków) . Deficyt budżetowy w wysokości 589.635
zł ,  który zostanie pokryty zaciągniętym kredytem. Przychody budżetu w wysokości
1.339.635 zł , a rozchody w wysokości 750.000 zł . 
W 2009 roku nastąpi kontynuacja inwestycji : budowa ulicy Słonecznej w Gójsku, ulicy
Polnej i  Lipowej w Szczutowie ,  drogi Białasy – Szczechowo . Planuje się również
wykonanie kanalizacji sanitarnej w Podlesiu , rozbudowę obiektów komunalnych SP
ZOZ w Gójsku i Szczutowie , Urzędu Gminy , bazy wynikającej z Planów Odnowy
Miejscowości  Gójsk  i  Szczutowa  ,  budowę  boisk  sportowych  .  Do  realizacji
powyższych inwestycji konieczne będzie pozyskanie środków pozabudżetowych . 
Zaplanowano środki na oświatę w wysokości 4.470.040 zł . Wydatki na wynagrodzenie
nauczycieli zaplanowano ze wzrostem 5 % od stycznia 2009 r. oraz dodatkowo od 1
września o następne 5 % . Łączne środki ,poza subwencją na dofinansowanie oświaty z
budżetu gminy stanowią kwotę 932.828 zł . 
W projekcie budżetu gminy zaplanowano wydatki na:
-  utrzymanie i remonty dróg,
- zaopatrzenie mieszkańców w wodę , 
- gospodarkę komunalną (ściekową, odpadami, oświetlenie ulic ),
- OSP , 
- wspieranie Policji – nie uwzględniono prośby Powiatowej Komendy Policji w Sierpcu
o zaplanowanie środków w wysokości 35 tys. zł na zakup paliwa do radiowozu i na
remont budynku Policji Szczutowie . Uwzględniono 7,5 tys. zł -3,5 tys. dofinansowanie
zakupu  paliwa  ,  4  tys.  zł  na  utrzymanie  budynku  w  związku  z  przeniesieniem
pracowników GOPS , 
- obronę cywilną ,
-  pomoc  społeczna  –  2.576.980  zł  w  tym  dotacja  na  zadania  zlecone  w  kwocie
2.010.000  zł  ,  dotacja  na  zadania  własne  w  kwocie  289.700  zł  (zasiłki  okresowe,
wynagrodzenie i pochodne płac pracowników GOPS ). Z budżetu gminy zaplanowano
277.280 zł  na finansowanie zasiłków jednorazowych, częściowo dożywianie dzieci ,
usługi opiekuńcze , dodatki mieszkaniowe , utrzymanie GOPS . 
- utrzymanie bibliotek ,
- działalność  sportową  ,
- itd. 

10



Opinia składu orzekającego RIO w Warszawie o przedłożonym projekcie budżetu jest
pozytywna . 
W  wyniku  obrad  poszczególnych  Komisji  ,  uznał  za  zasadne  wnioski  i  zgłosił
następującą autopoprawkę do projektu budżetu na rok 2009 : 
1. W załączniku Nr 2 zwiększenie planu wydatków w dziale 010, rozdział 01010,  
     poz.6050 z kwoty 520.000 zł do kwoty 530.000 zł .
    Zmiana związana jest z  wprowadzeniem w załączniku   nr 3  zadania inwestycyjnego
    „Budowa sieci   wodociągowej we wsiach Mościska i Dziki Bór” .     
2. W załączniku nr 2 zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziała 75023 , 
    paragraf 6050 z  kwoty 620.000 zł do kwoty 600.000 zł . Zmiana związana jest ze  
    zmianą w   załączniku nr 3 zdania„Rozbudowa budynku Urzędu Gminy w  
    Szczutowie” .   
3. W załączniku nr 2 wprowadzenie w dziale 750, rozdział 75075 paragraf 4430- 
    zwiększenie o kwotę 4.000 zł . Dotyczy składek członkowskich związanych z 
    przynależnością gminy do Lokalnej Grupy Działania  „Sierpeckie Partnerstwo” i   
    Lokalnej  Organizacji  „Nad Skrwą i Sierpienicą”.
    Zmniejszenie w dziale 750, rozdział 75075 paragraf 4210 o kwotę 4.000 zł .  
4. W załączniku nr 10 i w załączniku nr 2 zwiększenie w dziale 926, rozdział 92605   
    paragraf 2820 z kwoty 32.000 zł do kwotę 42.000 zł . Dotyczy dotacji celowych z
    budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do  realizacji    
    Stowarzyszeniom . 
W dyskusji głos zabrali : 
- radna – Pani Karolewska Danuta –  chcąc uściślić wypowiedź Wójta  odczytała treść
załącznika  Nr  3  poz.11  .Powiedziała  ,że  faktycznie  jest  w  nim  mowa  o  budynku
komunalnym w Gójsku ale zapisanych jest również wiele innych inwestycji ,które będą
realizowane w ramach Planów Odnowy Miejscowości  Szczutowo i Gójsk , o których
realizacji  mówi  się  od  dwóch  lat  .Zaplanowano 150 tys.  zł   środków własnych  na
realizację  wszystkich zadań  .  Chodzi jej o to , aby w projekcie budżetu znalazło się to,
co Rada uchwaliła rok temu   w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym .
Proponowała aby  wyszczególnić z kwoty ogólnej 150 tys. zł środki na poszczególne
zadania planowane do realizacji w ramach  Planów Odnowy Miejscowości w tym na
renowację budynku komunalnego – remizę OSP w Gójsku -10 tys. zł .  
-  Wójt  Gminy  –  Pan Jakub Smólczyński  –potwierdził  ,że    remont  remizy  OSP w
Gójsku jest ujęty w projekcie  budżetu gminy na rok 2009 do realizacji .Nie znany jest
dokładny  termin  ogłoszenia  naboru  wniosków  na  realizację  Planów  Odnowy
Miejscowości .Prawdopodobnie nastąpi od 1 lutego 2009 roku .Projekt techniczny na
renowację  budynku  komunalnego  w  Gójsku  został  wykonany  ,  więc  jesteśmy
przygotowani  do  składania  wniosku  .  Do  uruchomienia  procesu  inwestycyjnego  w
załączniku  Nr  3  poz.11  właściwy  jest   zapis   „  Realizacja  Planów  Odnowy
Miejscowości „.
Na tym etapie nie jest możliwe wyszczególnienie kwot na poszczególne zadania   . 
-  radna  –  Pani  Karolewska  Danuta  –  pytała  czy  w  przypadku  ,gdy  nie  uzyskamy
środków na realizację Planów Odnowy Miejscowości ,zapisane 10 tys. zł ze środków
własnych w planie inwestycyjnym będzie przeznaczone na modernizacje remizy OSP w
Gójsku ?
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- Wójt Gminy – odpowiedział ,że środki zostaną przeznaczone na cel zgodny  z uchwałą
Rady  ,  zgodnie  z  jej  wyłączną  właściwością.  Wójt  nie  posiada  uprawnień  do
samodzielnego dysponowania środkami  na inwestycje .  
-radny   Pan  Fijałkowski  Andrzej  –  remont  dachu  na  remizie  w  Podlesiu  był
zaplanowany do wykonania w roku  2008 , a następnie przesunięty na rok 2009, a teraz
jeszcze dalej . Tymczasem budynek niszczeje , gdyż dach przecieka .
- Wójt Gminy – zapewnił ,że jak mówił wcześniej będzie czynił starania , aby dokonać
modernizacji budynku gdy tylko uda się pozyskać środki na ten cel .   
Następnie Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński – poddał pod głosowanie
wniosek radnej  Pani Karolewskiej  Danuty dot.  wyszczególnienia  kwoty 10 tys.  zł  z
przeznaczeniem ma modernizacje budynku remizy OSP w Gójsku .
- Wójt Gminy – wyjaśnił przyjęcie tego wniosku  oznacza ,że zadanie -modernizacje
remizy OSP w Gójsku - zostanie usunięte z Planu  Odnowy Miejscowości  w Gójsku i
inwestycja ta nie będzie realizowana z tych  środków. Tworzymy odrębną inwestycję w
budżecie gminy, co nie będzie korzystne dla realizacji tego  zadania  .
 Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .  
„Za” wnioskiem głosowało – 2 radnych .
„Przeciw” – 0 
„Wstrzymało się od głosu – 9 radnych 
Przewodniczący Rady stwierdził ze wniosek został przyjęty . 
- radny - Pan Kapuściński Jerzy – zgłosił wniosek formalny o powtórzenie głosowania
w sprawie wniosku radnej  Pani  Karolewskiej  Danuty  w związku z  brakiem  pełnej
informacji o sposobie głosowania .
- radny – Pan Paprocki Tomasz prosił wójta ,aby jeszcze raz przybliżył sprawę wniosku
przed ponownym glosowaniem  ponieważ inaczej  przedstawia radna Pani Karolewska
i inaczej Wójt . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan Zbigniew Kopciński  –poddał  pod głosowanie  wniosek
radnego Pana J. Kapuścińskiego o powtórzenie głosowania .
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 10 radnych.  
„Za” powtórzeniem głosowania głosowało – 9 radnych .
„Przeciw”  - 0 
„Wstrzymało się od głosowania „ – 1 radny.
 Rada zadecydowała ,że głosowanie zostanie powtórzone .
- Wójt Gminy- wyjaśnił ,że obecnie nie są mu znane  zasady konstruowania wniosków
o uzyskanie dotacji na realizację Planów Odnowy Miejscowości . Na dzień dzisiejszy
można  się  ubiegać  o  środki  w  wysokości  500  tys.  zł   dla  każdej  z  miejscowości.
Podkreślił  ,że  Plan  Odnowy  Miejscowości  stanowi  całość  i  wyodrębnienie
poszczególnych  zadań   oraz  środków  jest  złym  pomysłem  .Proponowany  zapis  w
załączniku  3  do  projektu  budżetu  gminy  pozwala  na   uruchomienie  procedury
inwestycyjnej, czy zostanie zrealizowany  w roku 2009 zależy od uzyskanej dotacji .   
- radny – Pan Józef Mazurowski –  rozumie ,że  środki zaplanowane na realizację planu
odnowy wsi Gójsk nie  mogą być wykorzystane na realizację planu odnowy Szczutowa.
-Wójt nie ma takiej możliwości , aby środki ,że Szczutowa zostały przeznaczone dla
Gójska lub  odwrotnie .
- radny Fijałkowski Andrzej – należy zapisać w projekcie budżetu remont dachu remizy
OSP w Podlesiu i szukać źródła finansowania zadania . 
- Wójt zapisane zostanie w protokóle ,że będziemy poszukiwać środków. 
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-  Skarbnik  Gminy  –  Pani  Anna  Jeżewska  –  poinformowała  ,że  aby  zrealizować
zaplanowane  inwestycje  w roku 2009 trzeba zaciągnąć kredyt w wysokości 1.339635zł
+ spłacić raty pożyczek i kredytów w wysokości 750 tys. zł + odsetki co jest bardzo
dużym  obciążeniem  dla  naszego  budżetu  .W  uchwalonym  Wieloletnim  Planie
Inwestycyjnym  jest  zawarta  lista  „życzeń”  radnych  .  Skoro  Rada  znajdzie  źródło
pokrycia nowych zadań inwestycyjnych np. dokona zmian w planie wydatków, a Wójt
Gminy wyrazi  zgodę na ich wprowadzenie,  zgodnie z procedurą budżetową można
wprowadzić do projektu budżetu nowe zadania lub dokonać zmian w ciągu roku . Dalej
podkreśliła, że Rada uchwala wyższe wydatki nie uchwalając wyższych dochodów . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński  poddał  ponownie pod głosowanie
wniosek radnej  Pani  D.  Karolewskiej  przez  nią  sformułowanej   :  z  kwoty  150 tys.
zapisanej  w załączniku 3 poz.11 wyszczególnić na poszczególne zdania  planowane
kwoty . 
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 10 radnych .
„Za” przyjęciem wniosku głosował – 1 radny  .
„Przeciw” – 9 radnych    . 
„Wstrzymało się od głosu – 0 .
Wniosek nie został podjęty .
Wiceprzewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 283/2008 / P Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie
wydania  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Szczutowo  projekcie  uchwały
budżetowej na 2009 rok oraz prognozie łącznej kwoty długu . 
Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokółu . 
Dalej  Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  treść  autopoprawki  Wójta  do  projektu
budżetu gminy na rok 2009 . 
 Do autopoprawki radni nie wnieśli uwag .
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński przyjęcie autopoprawki poddał  pod
głosowanie .
Na stan 15 radnych ,obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 10 radnych .
„Za” przyjęciem autopoprawki głosowało – 8 radnych .
„Przeciw”  - 1 radny .
Wstrzymało się od głosu – 1 radny .
Autopoprawka przedstawiona  do projektu budżetu gminy na rok 2009  została przyjęta.
Wobec  braku  dalszej  dyskusji  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski
odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szczutowo na rok 2008,
który Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie . 
Na stan 15 radnych , obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 10 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 7 radnych . 
„Przeciw” – 2 radnych .
„Wstrzymało się od głosu” – 1 radny . 
Większością głosów Rada podjęła Uchwałę Nr XVIII/118/08 w sprawie uchwalenia
budżetu gminy Szczutowo na rok 2009 . 
Uchwała wraz z załącznikami stanowi załącznik do protokółu . 
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Do punktu 15 porządku obrad: 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński przedstawił projekt planu pracy Rady
Gminy na rok 2009 . 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego planu .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  9 radnych . 
„Za” przyjęciem planu pracy Rady głosowało – 9 radnych .
„Przeciw” -  0.
„Wstrzymało się od głosu” -  0  .
Uchwalony plan pracy Rady Gminy na rok 2009 stanowi załącznik do protokołu .

Do punktu 16 porządku obrad :  
Projekt  zmian  w budżecie  gminy  na  rok  2008 przedstawiła  Pani  Anna Jeżewska  –
Skarbnik Gminy . 
Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie.
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały  ,  a
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 9 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 9 radnych .
„Przeciw” -  0 .
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XVIII/119/08 w sprawie zmian w budżecie
gminy na rok 2008 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 17 porządku obrad : 
W punkcie tym Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski odczytał pismo
skierowane  do  Rady  Gminy  Szczutowo  od  Zarządu  Ludowego  Klubu  Sportowego
„Błękitni” Gójsk . 
Pismo stanowi załącznik do protokółu . 
- Pan Józef Mazurowski – zwrócił uwagę na to:  po pierwsze nigdy oficjalnie nie stawał
problem dofinansowania klubu sportowego na sesji . 
Po drugie  chętnie  dowiedziałby się  jakie  są  potrzeby i  jaka wysokość  środków jest
niezbędna do funkcjonowania klubu .
- Prezes Zarządu Klubu – Pan Zbigniew Kopciński – wyjaśnił, że w b. r. na działalność
klubu było przeznaczone 40 tys. zł +10 tys. zł na grupę młodzieżową .Od sponsorów
otrzymano : 500 zł – Bank Spółdzielczy , 500 zł – Dyrektor EMPEGEK , stroje dla
zawodników – Restauracja OAZA .
Obecnie zaplanowano w budżecie  gminy 42 tys.  zł  + 3 tys.  ze  środków Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych .
Koszt działalności klubu w roku 2008 wynosił 55 tys. zł z tego 10 tys. zł kosztował
transport zawodników . Podkreślił brak środków na utrzymanie grup młodzieżowych .
Utrzymanie jednej grupy rocznie kosztuje 10 tys. zł . Zrezygnowanie z utrzymania grup
młodzieżowych nie zapewni płynności funkcjonowania klubu. Wzrosła  odpłatność za
transport oraz koszty zakupu butów dla zawodników. Po 6 latach funkcjonowania klubu
i włożonego dużego  wysiłku    trudno byłoby zrezygnować z dalszej  egzystencji  .
Przy tej ilości środków nie ma możliwości na prawidłowe funkcjonowanie klubu .   W
związku  z  tym  ,że  na  terenie  gminy  brak  jest  prężnych  zakładów  pracy  ,  nie  ma
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możliwości uzyskania od nich dotacji. Zakłady sierpeckie sponsorują miejscowe kluby
sportowe  .  Dlaczego  środki  na  biblioteki  nie  zostały  zmniejszone  ,  a  na  klub  tak.
Sąsiednie  gminy  utrzymują   nawet  po  dwa  kluby  sportowe  i  nie  mają  podobnych
problemów finansowych .  Prosił  będzie   Wójta  o  spotkanie  z  Zarządem Ludowego
Klubu Sportowego „Błękitni”. 
- Pan Tomasz Paprocki – na sporcie zna się mało , ale przebywając poza granicami
naszej gminy należy stwierdzić ,że Gminę Szczutowo  przede wszystkim  kojarzy się 
z  jeziorami  i  klubem sportowym ”Błękitni”.  Podkreślił,  że  działalność  ta  na  pewno
gminie nie szkodzi . 
- Wójt Gminy – wyjaśnił, że konieczne   jest posiadanie  bardzo dużo środków , aby
sprostać wszystkim potrzebom . Kwestia wyboru zawsze miała miejsce ,podobnie jak
w większości gmin . Wyniki działania klubu sportowego  są widoczne .Należy mieć
świadomość,  że  jeżeli  mielibyśmy  ponosić  większe  koszty,  to  tego  typu  rozmowy
powinny się odbywać na początku, przed uchwaleniem budżetu gminy .Podkreślił,  że
zgodnie z ustawą nie wolno pokrywać kosztów  funkcjonowania   klubów z budżetu
gminy .Środki mogą być przeznaczane na organizowanie sportu na terenie gminy i takie
są w budżecie zaplanowane  .  
Są  inne  źródła  finansowania  tej  działalności  .  Należy  w  większym  stopniu
wykorzystywać okołobudżetowe możliwości . Stwierdził ,że rozumie te potrzeby ,ale są
ograniczone możliwości ich finansowania  . Dalej apelował o poszerzenie kręgu osób,
którzy w sporcie potrafią i chcieliby działać.
-  Skarbnik  Gminy  –  na  dzisiejszej  sesji  Rada podjęła  uchwałę  uchwalając  Program
współpracy  Gminy  Szczutowo  z  organizacjami  pozarządowymi  na  rok  2009  na
podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie .Na podstawie
tej  uchwały zostanie ogłoszony w internecie konkurs zawierający tryb postępowania
przy udzieleniu dotacji na organizację imprez m.in. sportowych na terenie gminy . 
Z tej oferty mogą skorzystać różne kluby sportowe z całej Polski .Zadaniem gminy jest
wybranie  klubu zapewniającego  najbardziej  korzystną  ofertę.  Od trzech lata  był  to
Klub Sportowy ”Błękitni” . 

Do punktu 18 porządku obrad : 
Odpowiedzi  na zgłoszone interpelacje  Wójt  Gminy udzielił  14 w punkcie  porządku
obrad .

Do punktu 19 porządku obrad :
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński  dokonał zamknięcia obrad
XVIII Sesji Rady Gminy Szczutowo . 

Protokółowała:   
Celina Szczepańska                                                        Przewodniczący Rady 
                                                                                  
                                                                                        Zbigniew Kopciński 

15


